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NYTT I DENNA UPPLAGA

Ny läktare på
Sollentunavallen

Invigning av nya
beachvolleyplaner vid
Rösjöbadet

Fritidskort 2024

KDU Sollentuna

Kulturskolan flyttar till
Aniaraplatsen

Kommunfullmäktige beslutade 25 maj att uppföra en ny läktare på
idrottsplatsen Sollentunavallen. Den nuvarande läktaren i slänten
vid vallen är av äldre modell. Thomas Nyman, ordförande i kultur-
och fritidsnämnden, har varit pådrivande i frågan och är mycket
glad över beslutet.

-Sollentunavallen är Sveriges kanske finaste idrottsplats, men
läktaren och publikytan är undermålig. Såväl idrottsplatsen som
publikytan måste hålla hög kvalitet. Jag ser fram emot att vi sätter
spaden i marken och utvecklar Sollentunavallen ännu mer, säger
Thomas Nyman (KD).
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Under 2022 har kommunledningskontoret, kultur- och
fritidskontoret Sollentuna kommunfastigheter tillsammans
framtagit en förstudie som föreslog nybyggnation. 

I samband med byggnationen ska även markarbete göras för
att tillgängliggöra en social del och stärka tryggheten på
Sollentunavallen som helhet. Under 2022 färdigställdes ett
mobilt utegym på Sollentunavallen.

Läktaren beräknas stå klar i slutet på 2023. Efterföljande
markarbete, trappor och räcken ska vara klart till sommaren
2024.

Ditt

Foto: Robin Boij

SOLLENTUNAVALLEN FÅR NY LÄKTARE
    A V  R O B I N  B O I J

Thomas Nyman är kommunalråd (foto: Lennart Molin)



INVIGNING AV NYA
BEACHVOLLEYPLANER VID RÖSJÖBADET
A V  R O B I N  B O I J

Den 7 maj invigdes nya beachplaner vid
Rösjöbadet. De tre beachvolleyplanerna
har byggts ut till totalt fem, alla
placerade mellan sjön och parkeringen.

Sollentuna Volleybollklubb har med sina
ideella krafter krokat arm med
Riksidrottsförbundet och Sollentuna
kommun för att genomföra satsningen.

 - Detta är unikt i Stockholmsområdet.
Det finns beachplaner, men ingen arena
av detta slag. Nu breddar vi till fler planer
samtidigt som vi bygger en helt ny
centercourt med läktare, säger Bo
Hansson, ordförande Sollentuna VK.

För lågstadieelever är lägret vecka 25,
mellanstadiet vecka 26, högstadiet vecka
27 och gymnasieungdomar vecka 28.

Satsningen på anläggningen är ett
samarbete mellan Sollentuna VK,
Riksidrottsförbundet och Sollentuna
kommun, Riksidrottsförbundet stod för
hälften av kostnaden medan
volleybollklubben och kommun delade på
resten,

-Detta har möjliggjorts tack vare de
ideella krafterna i klubben. De har gjort
arbetsinsatserna, medan vi från
kommunens sida bidragit med
markarbete och delfinansiering. Det är så
vi vill arbeta framåt. Kommunen bidrar
med en del, medan föreningarna står för
en del. Genom samfinansiering så finns
det pengar över som gör det möjligt för
kommunen att stötta flera föreningar och
inte bara ett fåtal, säger Thomas Nyman
(KD), ordförande i kultur- och
fritidsnämnden.

Bo Hansson visar oss runt och förklarar 
 entusiastisk behovet av nya beachplaner.

-Volleyboll är en populär sport i
Sollentuna och banorna har sällan stått
tomma. Nu när banorna blivit fler finns
betydligt större möjligheter för folk att
komma och spela. Så länge planerna inte
är bokade för tävlingar/läger så kan alla
komma och spela, fortsätter Hansson.

Redan under maj är ungdomslandslaget
på plats för träningsläger. Under
sommaren kommer Sollentuna VK
anordna 15 beachturneringar och fyra
beachläger för olika åldrar.
 

D I T T  S O L L E N T U N A S I D A  2

DETTA HAR MÖJLIGGJORTS

TACK VARE IDEELLA

KRAFTER

Fr. v. Francesca Lithborn, Frida Stolt (ordf.) 

KDU SOLLENTUNA GRUNDAS
Under det gångna året grundades en
ungdomsavdelning för
Kristdemokraterna i Sollentuna.
Avdelningen tillhör kristdemokratiska
ungdomsförbundet, KDU, som verkar för
personlig frihet, socialt ansvarstagande
och starkare familjer. Ordförande för
KDU Sollentuna är Frida Stolt.

-Det är glädjande att vi får en
ungdomsavdelning och ser återväxt i
partiet. Jag ser fram emot att de utmanar
oss, men även stöttar oss, för att göra
Sollentuna mer kristdemokratiskt, säger
Peter Kilander, ordförande
Kristdemokraterna i Sollentuna.

-Vi kommer bidra med ett
ungdomsperspektiv i ungdomsfrågor
såsom bostadsbristen, tryggheten och
den ökande psykiska ohälsan, säger Frida
Stolt, ordförande KDU Sollentuna.

 
 

KDU Sollentuna stöttar partiet genom att
delta på skoldebatter, kampanjer och
övriga evenemang. Dessutom har
ungdomsavdelningen som mål att knyta
band med andra ungdomsförbund i
kommunen.

KDU Sollentuna arrangerar ett
evenemang i månaden med olika teman.
Då får man lyssna till talare, debattera
och diskutera diverse politiska frågor. 

Hit är unga kristdemokrater upp till 32 år
bosatta i Stockholms läm välkomna. KDU
Sollentuna nås på Instagram och
Facebook @kdusollentuna

-Våra evenemang är gratis och en
fantastisk mjukstart om man är politiskt
intresserad. Tveka inte att kontakta oss
via sociala medier och varmt välkommen
till nästa möte, säger Frida Stolt,
ordförande KDU Sollentuna. 

A V  F R I D A  S T O L T

Beachplanerna invigdes 26 maj
Foto: Sollentuna VK



FRITIDSKORT SKA INFÖRAS 2024
A V  R O B I N  B O I J

Regeringen har nu i linje med Tidöavtalet
påbörjat satsningen på ett fritidskort för
barn och unga. Fritidskortet, som ska
innehålla ett värde som kan användas för
att betala föreningsaktiviteter, ska
införas 2024. Fem myndigheter har nu
fått uppdraget göra de förberedelser som
krävs för att sjösätta reformen.

-Fritidskortet kommer att ge fler barn
och unga möjligheten att i gemenskap
med andra få tillgång till idrott, kultur,
friluftsliv och föreningsliv. Det här blir en
viktig reform för att motverka fysisk och
psykisk ohälsa och lägga grunden för en
mer jämlik hälsa, säger socialminister
Jakob Forssmed i ett pressmeddelande.

E-hälsomyndigheten har nu fått
huvudansvaret att utforma hur systemet
ska fungera. Folkhälsomyndigheten,
Försäkringskassan, Myndigheten för
ungdoms- och civilsamhällesfrågor,
MUCF, och Statens kulturråd har också
uppgifter för att förbereda införandet
under 2024.

-Detta är mycket goda nyheter. Vi har
lokalt haft ambitionen att införa ett kort,
men nu kan Sollentuna istället kroka arm
med regeringen, säger Thomas Nyman
(KD), ordf. i kultur- och fritidsnämnden. 
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VIKTIG REFORM FÖR ATT

MOTVERKA PSYKISK OHÄLSA

OCH LÄGGA GRUNDEN FÖR EN

MER JÄMLIK HÄLSA

Kortet ska gälla barn i åldrarna 8 – 16 år
för fritidsaktiviteter inom
idrottsrörelsen, friluftsorganisationer
eller andra organisationer inom området
kultur- och fritid. 

Exakt belopp är ännu inte beslutat, men
ekonomiskt svagare hushåll kommer att 
 tilldelas en högre summa.

 
 

Jakob Forssmed beslöker föreningskväll i Sollentuna
Foto: Robin Boij

KULTURSKOLAN FLYTTAR
A V  R O B I N  B O I J

Kommunfullmäktige beslutade 25 maj om
ny lokal för Sollentunas kulturskola. Till
hösten 2025 ska kulturskolan flytta in i
bibliotekets gamla lokaler på
Aniaraplatsen vid Sollentuna centrum.
Tidigare har kulturskolan haft lokaler på
Rudbecks väg i Edsberg.

-Detta är en mycket bra uppgradering för
kulturskolan. Genom centralt belägen
lokal ökar tillgängligheten och nya
målgrupper kan lättare ta del av
verksamheten. Dessutom minimerar vi
lokalkostnader genom att ha kulturskolan
i kommunens egna lokaler, säger Thomas
Nyman (KD).

Under 2022 har en förstudie, som utredde
olika alternativ, genomförts. Den fastslog
Aniaraplatsen som mest lämplig plats.
Detaljplanen medger kulturskola och
lokalerna kan vara färdigrenoverade i god
tid innan planerad inflytt. 

Dessutom är beslutet i linje med
kommunens lokalstrategi, som säger att
kommunens ska ha så många
verksamheter som möjligt i kommunens
egna fastighetsbestånd. Detta för att
minska kostnaderna för externa
hyresavtal.

Sollentuna kommunfastigheter har nu
fått i uppdrag att renovera och anpassa
lokalerna för ändamålet. I samband med
detta kommer man även renovera
lokalerna Amorinasalen och
Tintomarasalen som ligger i källaren
under gamla biblioteket.

-Amorina och Tintomara används flitigt
av föreningslivet så det har varit viktigt
att se till att dessa  även fortsättningsvis
kan fungera som möteslokaler för
föreningslivet, förklarar Thomas Nyman
(KD).

NU KAN SOLLENTUNA KROKA

ARM MED REGERINGEN

Thomas Nyman hyllar regeringens satsning
Foto: Lennart Molin

D E T  H Ä R  Ä R  K U L T U R S K O L A N

Sollentuna kulturskola undervisar i
dans, musik, bild, form, teater,
akrobatik samt har verksamhet för
personer med funktionsnedsättning
Lektioner, workshops, konserter m.fl.
aktiviteter i såväl grupp som
individuellt
Alla elever får en terminsplan med
lektionstillfällen, minst 26 tillfällen per
läsår
Välkomnar elever med minst en
vårdnadshavare folkbokförd i
Sollentuna kommun. Inom ramen för
samarbetet "kulturskola över
kommungränser" kan även elever från
Täby eller Vallentuna delta
Elever upp till 21 år

 
 

K Ä L L A :  S O L L E N T U N A  K O M M U N



SÅ FÖRVALTAR VI DITT FÖRTROENDE
A V  T H O M A S  N Y M A N  I  K O M M U N P O L I T I S K T  P R O G R A M  2 0 2 2  -  2 0 2 6

En annan ledstjärna för
Kristdemokraternas politik är
förvaltarskapsprincipen. Vi har ett ansvar
att förvalta goda egna och gemensamma
traditioner, dygder och materiella ting.

Denna utgångspunkt måste få genomslag
i form av bevarandet av Sollentunas
villastad och grönområden, men också i
våra nya stadsbyggnadsprojekt.

Sollentunas arkitektur ska inte vara
modernistiska lådor, utan präglas av
tanken om att binda samman de gamla
med de nya.

Jordens miljö måste också förvaltas väl.
Som kommunen kan och ska vi genom
instrument som till exempel offentliga
upphandlingar främja hållbara alternativ.

Små kollektivgemenskaper formar oss
som personer och lägger grunden för
samhällsutvecklingen. Familjen är,
oavsett hur den ser ut, central för
hemmiljö och uppväxtförhållanden.

Kristdemokraternas politik syftar till att
underlätta familjernas vardag och skapa
goda förhållanden för barnen i såväl hem
som skola. 

Föreningsliv och sociala kontakter skapar
också samhörighet och trygghet. Vi
kristdemokrater kommer fortsatt arbeta
för investeringar i kultur och fritid och
stötta Sollentunas föreningar. 

Det är där människor av olika bakgrund
möts samtidigt som gemenskaper och
nya kontakter knyts och i längden bildar
samhällsgemenskap

Med människan i centrum är vi
valfrihetens försvarare. Du ska fortsatt
ha möjlighet att välja barnomsorgsform,
skola, hemtjänstutförare, boendeform. 
Människor har i grunden olika
preferenser och ska inte stöpas i samma
form av klåfingriga politiker.

Vi understryker människovärdet och ger
en röst åt de som ingen har. Välfärden
ska finnas där för dig när du behöver
den. 

I Sollentuna är vi måna om att fortsatt ha
låg skattesats, men detta har inget
egenvärde, då vi aldrig kommer göra
avkall på välfärden. För oss är den sociala
marknadsekonomin central, där ingen
lämnas bakom. Du ska kunna lita på
Sollentuna.

Fr. v. Erik Elverö, Thomas Nyman och Towe Ireblad som är
KD-ledamöter i kommunfullmäktige (foto: Lennart Molin)

MÄNNISKOR SKA INTE

STÖPAS I SAMMA

FORM AV KLÅFINGRIGA

POLITIKER

Peter Kilander är ordförande för
Kristdemokraterna i Sollentuna
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V Ä L K O M M E N  T I L L  K D  S O L L E N T U N A
A V  P E T E R  K I L A N D E R

KONTAKTA KD SOLLENTUNA:

Ordförande:
peter.kilander@kristdemokraterna.se
sollentuna@kristdemokraterna.se

Politisk sekreterare:
robin.boij@kristdemokraterna.se
073 915 16 75

Hemsida:
wp.kristdemokraterna.se/sollentuna/

Som medlem i KD Sollentuna kan du
bidra med dina erfarenheter och få
genomslag för dina tankar i praktisk
politik.

Vissa av oss har valt att engagera oss fullt
ut med förtroendeuppdrag, medan andra
har ett passivt medlemskap och endast
får information. Vi är glada om just DU
vill gå med, oavsett i vilken grad du väljer
att engagera dig, 

En gång i månaden har vi vårt
medlemsmöte där vi diskuterar aktuella
politiska frågor eller har externa gäster.
Här träffar du ledande företrädare och
andra KD-politiker.  

Ta chansen att bli del av en gemenskap
för politiskt intresserade och bidra till att
forma politiken för framtidens
Sollentuna. 

För att bli medlem, gå till
kd.nu/blimedlem eller använd QR-koden
nedan.


